

Raied Ismail A. Al Nwaiser

رائد إسماعيل عبد الله النويصر

Jeddah, Saudi Arabia

جدة ، المملكة العربية السعودية

Dear Sir :

السلام عليكم و رحمة الله و بركاته ،،،

Actually, I want to express my interest to work within the team of your esteemed company; the valuable experience I gained in business development, and sales / marketing management would help me use that information effectively to serve you.

فضلاً أعبر لكم عن إهتمامي في العمل ضمن فريق شركتكم الموقرة حيث أن الخبرات التي إكتسبتها في مجال تطوير الأعمال، إدارة المبيعات والتسويق ستساعدني بشكل فعال لتقديم خدماتي لكم.

I believe that my enclosed resume will demonstrate that I have the leadership characteristics and experience you seek; so I hope I could find a work opportunity.

إن السيرة الذاتية المرفقة تبين بأنني قد اكتسبت المهارات القيادية والخبرة التي تبحثون عنها للعمل معكم، لذا أمل أن تتاح لي فرصة العمل معكم.

Please, note that, I have got & developed professional managerial knowledge in the following fields:

يرجى ملاحظة بأنني قد إكتسبت و قمت بتطوير خبرة مهنية في إدارة المجالات التالية:

- 1) FMCG
- 2) Food & Beverage , Confectionary & Biscuits
- 3) Electronics & Home Appliances
- 4) Construction Materials
- 5) Facility Management

- 1) السلع الإستهلاكية
- 2) الأغذية والمشروبات، البسكويت والحلويات
- 3) الإلكترونيات والأجهزة المنزلية
- 4) مواد البناء
- 5) إدارة المرافق

As evident from my CV, I have displayed exceptional proficiency in strategic sales, marketing, market research, product management and client servicing. I have developed marketing strategies that have contributed handsomely to the gross turnover of all my previous and current employers. I also possess extensive experience in market penetration by researching on market trends and formulating sales and marketing concepts to enhance product diffusion into virgin markets and augmenting client base.

كما يتضح من السيرة الذاتية، فقد أظهرت كفاءة استثنائية في المبيعات الاستراتيجية، والتسويق، وأبحاث السوق، وإدارة المنتجات وخدمة العملاء. لقد قمت بوضع استراتيجيات التسويق التي ساهمت بشكل بارز في رفع إجمالي مبيعات الشركات التي أعمل بها حالياً وكذلك الشركات السابقة. ولدي أيضاً خبرة واسعة في اختراق السوق من خلال البحث في توجهات السوق وصياغة مفاهيم المبيعات والتسويق لتعزيز نشر المنتجات في الأسواق الجديدة وزيادة قاعدة العملاء.

I express my readiness for interview.

أعرب عن إستعدادي للمقابلة الشخصية.

Thank you for considering my application.

أشكر لكم تفضلكم بالنظر في طلب الوظيفة.

رائد إسماعيل النويصر
Raied I. Al Nwaiser

00966 566694368
ralnwaiser@gmail.com
ralnwaiser@yahoo.com

www.linkedin.com/in/raied-al-nwaiser-b86a394a